
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/2013 

z Obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Kotuń 


odbytych w dniu 9 grudnia 2013r 


Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczęły się o godz. 13 00 a zakończyły się o godz. 15 10 

• 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczyło - 14 radnych, to jest 930/0 ogólnego składu rady /lista 
obecności w załączeniu do protokołu/o 

Porządek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad XXXIII Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porządku obrad 
3. 	 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia nieobowiązującej uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Bojmie, 
J agodne, Sionna, Mingosy, Wilczonek, Chlewiska i Pieróg dla przebiegu linii 
elektroenergetycznej 400 k V. 

4. 	 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia nieobowiązującej uchwały w sprawie 
miej scowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Polaki dla 
przebiegu linii elektroenergetycznej 400 kV. 

5. 	 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia nieobowiązującej uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Polaki 
teren usługowo-mieszkaniowy. 

6. 	 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Bojmie, Jagodne, Sionna, Mingosy, Wilczonek, 
Chlewiska i Pieróg dla przebiegu linii elektroenergetycznej 400kV. 

7. 	 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Polaki dla przebiegu linii elektroenergetycznej 

400kV. 


8. 	 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Polaki - teren usługowo-mieszkaniowy. 


9. 	 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Kotuń dla przebiegu linii elektroenergetycznej 

400kV. 


1O.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania 
i wdrożenia planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Kotuń. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta jako podstawy 
obliczenia podatku rolnego na rok 2014 na terenie Gminy Kotuń. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na terenie Gminy Kotuń. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 
14.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2013 rok. 
15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 



Kotuń na lata 2013-2026. 
16.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej mienie 

komunalne Gminy. 
17.Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa wsi 

Józefin. 
18.Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa wsi 

Nowa Dąbrówka. 
19.Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

20.Informacja Przewodniczącego Rady 

21.Dyskusja i wolne wnioski 

22.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

23.Zamknięcie Obrad XXXIII Sesji Rady Gminy 


Ad 1 
Przewodnicząca Rady Anita Drabarek otworzyła Obrady XXXIII Sesji Rady Gminy 
Kotuń. Stwierdziła quorum. Następnie przywitała przybyłych na Obrady: radnych 
Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia i Bartłomieja Kurkusa, projektantkę planu 
zagospodarowania przestrzennego Panią Jolantę Branowską, przedstawicieli Polskich 
Sieci Elektroenergetycznych, Wójta Sławomira Adamiaka, sołtysów i radnych. 

Ad pkt 2 
- Radna Renata Kowalczyk wniosła wniosek formalny o wyłączenie z obrad 

dzisiejszej sesji projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przejęcia 
prawa własności nieruchomości na rzecz Gminy Kotuń. Projekt tej uchwały 
znajduje się w proponowanyn1 porządku obrad pod poz. 17. Wyjaśniła, że na 
wniosek mieszkańców wsi Łączka prosi o odłożenie podjęcia decyzji 
o rezygnacji z przejęcia drogi do czasu aż wyjaśni się sprawa budowy 
indyczami w Łączce. 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady poddała wniosek pod głosowanie. 


Wniosek został przyjęty jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały znajdujący w 

proponowanym porządku obrad pod nr 17 został wycofany z porządku dzisiejszej 

sesji. Dotychczasowe punkty 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24 zostaną omówione 

odpowiednio jako punkty 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23. 


Ad pkt 3 

Wójt wyjaśnił, że kolejne projekty uchwał związane są z planem zagospodarowania 

przestrzennego, zatem oddaje głos Pani Jolancie Branowskiej - autorce 

opracowanych projektów uchwał. 


Pani Jolanta Branowska wyjaśniła, że trzy kolejne projekty uchwał, to uchwały 


uchylające wcześniej podjęte uchwały w sprawie planu zagospodarowania 




przestrzennego, które Rada podejmowała na poprzedniej sesji. Przyczyną uchylenia 
tych uchwał jest zastrzeżenie Wojewody Mazowieckiego, co do zapisów dotyczących 
wskazania linii zabudowy zaznaczonej w tekście i załącznikach do uchwał oraz 
określenie wskaźników minimalnych dla zabudowy mieszkaniowo-usługowej w 
Polakach. Zapisy dotyczące linii zabudowy zaznaczone zostały zgodnie z zapisami 
rozporządzenia w sprawie planów zagospodarowania przestrzennego, jednak 
Wojewoda uznał, że przy projektowaniu linii elektroenergetycznej takich zapisów nie 
powinno być w podejmowanych uchwałach. Korzystamy więc z możliwości prawnej 
o uchyleniu wcześniej podjętych uchwał zanim wejdą one w życie. Poprosiła radnych 
o przychylenie się do jej prośby i zagłosowanie za przyjęciem trzech kolejnych 
projektów uchwał. Jeśli uchwały, które zostały podjęte na poprzedniej sesji zostaną 
uchylone, będzie można podjąć poprawione zgodnie z sugestią Wojewody 
Mazowieckiego uchwały dotyczące planu zagospodarowania przestrzennego 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXIII/219/20 13 w sprawie 

uchylenia nieobowiązującej uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Bojmie, J agodne, Sionna, Mingosy, 

Wilczonek, Chlewiska i Pieróg dla przebiegu linii elektroenergetycznej 400 k V. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 4 

Projektantka planu zagospodarowania przestrzennego Jolanta Branowska wyjaśniła, 


że kolejny projekt uchwały dotyczy takiej samej sytuacji jak opisana wcześniej 


uchwała. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXII1/220/2013 w sprawie 

uchylenia nieobowiązującej uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Polaki dla przebiegu linii 

elektroenergetycznej 400 k V. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 5 

Projektantka planu przypomniała, że o konieczności uchylenia i tej uchwały mówiła 


w punkcie 3 porządku obrad. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXIII/221/2013 w sprawie 

uchylenia nieobowiązującej uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Polaki - teren usługowo


n1ieszkaniowy. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 




Ad pkt 6 

Pani Jolanta Branowska wyjaśniła, że kolejny projekt uchwały jest to poprawiony 

tekst i załączniki graficzne w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Gminy Kotuń, przez które przebiegać będzie sieć 


elektroenergetyczna 400 k V. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady Anita Drabarek odczytała projekt Uchwały 


Nr XXXII1/222/2013 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Bojmie, J agodne, Sionna, Mingosy, Wilczonek, 

Chlewiska i Pieróg dla przebiegu linii elektroenergetycznej 400 kV. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 7 

Pani Jolanta Branowska wyjaśniła, że także z tego projektu uchwały zostały 


wyłączone zapisy dotyczące linii zabudowy. Pozostałe zapisy pozostają bez zmian. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Radny Michał Adamczyk odczytał projekt Uchwały Nr XXXIII/223/2013 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Polaki dla 

przebiegu linii elektroenergetycznej 400 k V. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 8 

Pani Jolanta Branowska wyjaśniła, że tym projekcie uchwały dodano do planu 

wartości minimalnego wskaźnika, w starej uchwale wskazane były tylko wskaźniki 


maksymalne dla zabudowy. Po uzupełnieniu tych danych pozostałe zapisy 

poprzedniej uchwały pozostają bez zmian. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXIII/224/2013 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Polaki - teren 

usługowo-mieszkaniowy. 


Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 9 

Projektantka planu wyjaśniła, że jest to pierwsza część planu zmieniającego 


w miejscowości Kotuń jaki został przygotowany. Jest to część dotyczące linii 

elektroenergetycznej 400 kV. Plan został wyłożony. Do projektu planu wpłynęła 


jedna uwaga, która została uwzględniona i zapisy planu zmienione. Projekt planu 

został uzgodniony ze wszystkimi służbami. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 



Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXII1/225/2013 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Kotuń dla 

przebiegu linii elektroenergetycznej 400 k V. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 10 

Wójt wyjaśnił, że w przyszłym roku będzie można napisać projekt w sprawie 

dofinansowania budowy kolektorów słonecznych dla domów jednorodzinnych. 

Zanim jednak się to stanie, potrzebny jest plan gospodarki niskoemisyjnej, którego 

opracowanie w chwili obecnej także może być dofinansowane. Szczegółowe 


wyjaśnienia znajdują się w uzasadnieniu do projektu uchwały. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXII1/226/2013 w sprawie 

wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrożenia planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Kotuń. 


Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 11 

Wójt wyjaśnił, że dwie kolejne uchwały dotyczą stawek podatkowych na rok 

następny. Po rozn10wach przeprowadzonych z radnymi ustalono, że co prawda zadań 


gminie przybywa, ale i dochody naszych mieszkańców spadają - zatem należy 


utrzymać stawki podatkowe w wartościach tegorocznych stawek. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXII1/227/2013 w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta jako podstawy obliczenia podatku rolnego na rok 

2014 na terenie Gminy Kotuń. 


Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 12 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Wiceprzewodnicząca Rady Hanna Kafara odczytała projekt Uchwały 


Nr XXXIII/228/20 13 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Kotuń. 


Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 


Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 13 

Wójt wyjaśnił, że w odpowiedzi na wniosek sołtysów oraz po kilkukrotnych 

rozmowach z radnymi postanowiono dokonać zmian w wysokości diet dla sołtysów 


za udział w sesjach Rady Gminy. Dotychczasowa dieta wynosiła 50 zł, projekt 

zakłada podwyżkę diety do kwoty 100 zł. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 



Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXIII/229/20 13 w sprawie 

wysokości diet dla sołtysów. 


Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 14 

Wójt wyjaśnił, że Skarbnik Gminy Barbara Jońska, która przygotowała projekt 

uchwały z bardzo ważnych powodów osobistych nie może uczestniczyć w dzisiejszej 

sesji. Zmiany dokonane w budżecie są szczegółowo zapisane w uzasadnieniu do 

uchwały. 


- Radna Teresa Bruśniak wskazała, że chyba w załączniku do uchwały jest błąd, 
bo zapisano wymianę pieca c.o. w Ośrodku Zdrowia w Bojn1iu a nie napisano 
jego wartości. 

- Radny Antoni Chojecki zapytał Wójta ile kosztowała wymiana pieca c.o. w OZ 
w Bojmiu. 

- Wójt po konsultacji z Referatem Finansowym wyjaśnił, że nie została jeszcze 
wystawiona faktura za prace przy wymianie pieca. Zakup samego pieca 
kosztował gminy 8.400 złotych. 

- Radny Stanisław Chodowski zapytał, dlaczego w projekcie budżetu na 
przyszły rok nie ma wydatków na drogę w Sionnej. Jest tam naj starsza 
betonówka. Mówiono, że w tym roku nie ma środków w budżecie, ale już 
w następnym będą. 

- Przewodnicząca Rady Anita Drabarek poinformowała radnego, że w tym 
punkcie obrad omawiana jest zmiana tegorocznego budżetu a nie projekt 
budżetu przyszłorocznego. Radni zajmą się sprawą przyszłorocznego budżetu 
na swoim spotkaniu z Wójtem oraz Panią Skarbnik, o którym będzie mówiła 
w swoich informacjach. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXIII/230/2013 w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2013. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 15 

Wójt Sławomir Adamiak wyjaśnił, że zmiany w WPF spowodowane są zmianami 

uchwały budżetowej, którą Państwo Radni podjęli wcześniej. Szczegółowe 


uzasadnienie zn1ian zawiera załączone do projektu uchwały wyjaśnienie. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Wiceprzewodnicząca Rady Hanna Kafara odczytała projekt Uchwały 


Nr XXXIII/231/20 13 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w lata 

2013-2026. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 




Ad pkt 16 

Wójt wyjaśnił, że w Sionnej zgłosiła się osoba, która chce kupić naszą działkę 


komunalną. Po uzyskaniu pozytywnej opinii radnych został przygotowany projekt 

uchwały. Oczywiście działka zostanie sprzedana w formie przetargu. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXIII/232/20 13 w sprawie 

sprzedaży nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 17 

Wójt wyjaśnił, że wszystkim jest wiadomo o śmierci dotychczasowej Pani Sohys ze 

wsi Józefin. Wobec wacatu na tynl stanowisku należy zarządzić wybory 

uzupełniające. Taki projekt uchwały został przygotowany. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXIII/233/2013 w sprawie 

zarządzenia wyborów uzupełniaj ących sohysa wsi JÓzefin. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 18 

Wójt wyjaśnił, że dotychczasowa Pani Sohys ze wsi Nowa Dąbrówka złożyła 


pisenlną rezygnację z pełnionej funkcji. Dlatego też przygotowano stosowny projekt 

uchwały w sprawie wyborów uzupełniających sohysa tej wsi. 


Uwag ani pytań nie zgłoszono. 


Przewodnicząca Rady odczytała projekt Uchwały Nr XXXIII/234/2013 w sprawie 

zarządzenia wyborów uzupełniających sohysa wsi Nowa Dąbrówka. 


Uchwała została podjęta jednogłośnie /za-14/ w głosowaniu jawnym. 


Ad pkt 19 

Wójt poinformował o swojej działalności w okresie między sesjami: 


1. 	 Trwa sporządzanie dokumentacj i zakończonych inwestycj i. 
2. 	 Naprawa czwartej awarii na nowowybodowanej sieci kanalizacyjnej wyniosła 

22.000 zł. Złożyliśmy wniosek o wypłatę tej kwoty z kwot gwarancyjnych. 
3. 	 W przypadku rozbudowy Ginlnazjum w Kotuniujestjuż pozwolenie najego 

użytkowanie wystawione przez Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego. 

4. 	 Odbędzie się spotkanie z pracownikami stacji sanitarno-epidemiologicznej na 
temat wydawania posiłków w termosach. Posiłki te dostarczane byłyby do 
szkół w Koszewnicy i Cisiu-Zagrudziu. Chcemy odciążyć kuchnię przy 
Zespole Oświatowym w Kotuniu. 

5. 	 Na budowie SUW w Kotuniu przez cały czas trwają prace. 
6. 	 Zostały już oddane do używania świetlice wiejskie w Nowej Dąbrówce 

i Sosnowem. W przypadku tej pierwszej sali było bardzo uroczyste otwarcie. 



7. 	 Jeśli chodzi o OSP w Kotuniu to tam tez kończą się już prace remontowe. 
W przyszłym tygodniu zaplanowana jest już dostawa oleju do pieca c.o. 
W najbliższych dniach powinno już odbyć się spotkanie odbiorowe. 

8. 	 Wójt uczestniczył w następujących uroczystościach: 10 listopada odbyło się 
otwarcie świetlicy wiejskiej w Nowej Dąbrówce oraz bardzo piękna 
uroczystość z okazj i Odzyskania Niepodległości przygotowana w świetlicy 
wiej skiej w Gręzowie. 

9. 	 Odbyło się także spotkanie Wójtów z Wojewodą Mazowieckim na temat 
funkcjonowania oświaty. Obecny na tym spotkaniu był także przedstawiciel 
Ministerstwa Edukacj i Narodowej. To od niego wójtowie dowiedzieli się, że 
subwencje oświatowe nie wzrosną a różnice pomiędzy subwencją 
a rzeczywistymi kosztami związanymi z oświatą powinny pokrywać 
samorządy z własnych środków, czyli tak jak jest to obecnie robione. 

l O.Prezes MPK z Ostrołęki na piątkowym spotkaniu jeszcze raz podtrzymał swoje 
stanowisko w sprawie zakupu naszego składowiska odpadów komunalnych. 
Jeśli radni podtrzymają swoją decyzję w sprawie sprzedaży naszego 
składowiska zostanie ogłoszony przetarg na jego sprzedaż. 

- Radny Powiatowy Jan Kuć poinformował, że rozmawiał ze swoim kolegą
wójtem z sąsiedniej gminy i dowiedział się od niego, że jest możliwość 
uzyskania dodatkowych środków finansowych za inwestycje wykonane 
w poprzednich latach, a które wcześniej nie zostały objęte wnioskami. 
Zapytał, czy Pan Wójt wie o takiej możliwości. 

- Wójt Sławomir Adamiak potwierdził, że taka możliwość istnieje i rozmowy na 
ten temat już zostały rozpoczęte. 

Więcej uwag ani pytań do sprawozdania Wójta nie zgłoszono. 

Ad pkt 20 
Przewodnicząca Rady Anita Drabarek poinformowała, że w dniu 16 grudnia 
o godz. 13.00 odbędzie się spotkanie radnych - członków wszystkich komisji 
z Wójtem i Skarbnik Gminy w sprawie projektu budżetu na przyszły rok. 
Obecność na tym spotkaniu jest obowiązkowa. 

Ad pkt 21 
- Radny Michał Bentkowski zapytał, czy środki uzyskane ze sprzedaży działki 

w Pierogu pozostaną do dyspozycji tej wsi. 
- Wójt potwierdził. Tak było wcześniej ustalone i nie widzi powodu, aby to 

zmieniać. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat stwierdziła, że w sobotę i w niedzielę na 
wszystkich drogach w gminie było bardzo ślisko i nikt nic z tym nie robił. 
Zwróciła się do Kierownika ZGK w Kotuniu o wyjaśnienie, dlaczego pomimo 
tego, że posiada Pan odpowiedni sprzęt do posypywania dróg nic Pan w tej 
sprawie nie zrobił. 



- Kierownik ZGK Bogdan Kuć wyjaśnił, że nie otrzymał takiej dyspozycji. 
Jezdnie były posypywane w środę. Natomiast w dniach sobota - niedziela nie 
uzyskał takiego polecenia. Bez zgody Wójta nie mogę wykonywać prac, bo 
nikt nie potwierdzi ich wykonania i nie uzyska za wykonane prace 
wynagrodzenia. 

- Radny Antoni Chojecki zadał pytanie obecnym na sesji radnym powiatowym, 
dlaczego powiat nie posypywał swoich dróg. Większość dróg na naszym 
terenie, to drogi powiatowe. My w porozumieniu nlamy utrzymać 
przejezdność tych dróg a powiat sam ma zwalczać śliskość. 

- Radny Powiatowy Bartłomiej Kurkus stwierdził, że w Starostwie obowiązują 
standardy likwidacji śliskości i zostały określone kategorie posypywania. 
W pierwszej kolejności posypuje się przejazdy kolejowe, podjazdy, zakręty, 
skrzyżowania dróg. Dopiero w późniejszej kolejności same drogi. 

- Radny Antoni Chojecki przypomniał, że wielokrotnie prosił o to, aby przy 
skrzyżowaniu z drogą krajową w Bojmiu powiat zrzucił chociaż 2 taczki 
piachu przy drodze. Kierowcy sami by sobie pomagali i podjazd do drogi 
krajowej byłby bezpieczny. Nikt nie chce nawet tego słuchać i przez większą 
część zimy wjazd z drogi powiatowej na drogę krajową jest jak szklanka. 

- Radny Powiatowy Bartłomiej Kurkus wyjaśnił, że przy następnej sesji złoży 
w tej sprawie interpelację na piśmie. Udzieloną odpowiedź postara się 
przekazać radnym z Kotunia. Jeśli już jest przy głosie, to chciałby powiedzieć 
jakie inwestycje zostały zaplanowane do wykonania w przyszłym roku na 
terenie Gminy Kotuń. Najważniejszą będzie wykonanie dalszej stabilizacji na 
drodze w Chlewiskach a następnie pokrycie jej asfaltem. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek podziękował radnym powiatowym za poparcie 
tego projektu drogowego i uzyskania środków finansowych na jego realizację. 
Zaczynaliśmy betonować tą drogę już kilka lat tenlu, jeszcze za kadencji Wójta 
Kucia. Ciężko było wyprosić pieniądze na cement, ale po wielkich trudach 
udało się rozpocząć i wykonać to, co do tej pory zostało już zrobione. 
Mieszkańcy własnymi siłami w czynie społecznym zrobili tą betonówkę. 
Wyraził taką nadzieję, że w końcu uda się dokończyć tą drogę. 

- Radny Powiatowy Jan Kuć podziękował radnenlu Kurkusowi za to, że całe 
baty za śliskie drogi powiatowe wziął na siebie. Dodał, że w gminach drogi 
powiatowe robione są tylko wtedy, jeśli samorządy zgodzą się na 
współfinansowanie tych inwestycji. Według jego dotychczasowych 
doświadczeń, to określenie która droga ma być wykonana powinno zależeć od 
danych gminnych i mieszkańców gminy. W tym przypadku wskazano drogę 
w Chlewiskach jako tą najpotrzebniejszą. 

- Radny Antoni Chojecki zapytał co z drogą Bojrnie - Słuchocin. O tą drogę 
upomina się już przez szereg lat. Jest to droga łącząca nie tylko dwie gminy, 
ale i dwa powiaty. 

- Radny Powiatowy Jan Kuć wyjaśnił, że w przyszłorocznym projekcie budżetu 
środków na wykonanie modernizacji tej drogi nie ma. Jąjednak zaplanowane 
środki na zakup cementu na stabilizację betonową tej drogi, w dziale 



"Zakupy" . 
- Radna Teresa Bruśniak zapytała, co z budową chodnika przy drodze 

powiatowej Żeliszew Duży - Żeliszew Podkościelny. Państwo radni (zwróciła 
się do radnych powiatowych) powinniście wsłuchiwać się w głosy swoich 
mieszkańców a nie przedstawiać własne projektu modernizacyjne. 

- Radny Powiatowy Jan Kuć wyjaśnił, że nie będzie negował projektu budowy 
drogi jeśli rada opowie się za takim projektem. Które drogi powinny być 
robione w pierwszej kolejności, to zależy już od Państwa Radnych (wskazał tu 
na radnych gminy). Z tego co wie, to Pan Wójt gwarantował 100.000 zł, jako 
dofinansowanie budowy drogi w Chlewiskach. 

- Radny Mariusz Kujawski stwierdził, że cieszy się iż zaplanowano 
modernizację drogi leżącej w jego okręgu wyborczyn1. Powiat wykona ją 
z własnych środków. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Ad pkt 22 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty większością głosów /za-13, wstrzymał 
się-l/o Radny, który wstrzyn1ał się od głosu, był radny nieobecny na poprzedniej sesji 
Rady Gminy. 

Ad pkt 23. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gn1iny Anita Drabarek 
podziękowała wszystkim za przybycie i udział w sesji. Następnie zamknęła Obrady 
XXXIII Sesji Rady Gminy Kotuń. 

Jastrzębska 


